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To: 5.1.2e @minvws.nl];IEEE EEE @ minvws nl]
)From: 5.1.2 5.1.2e

Sent: Mon 2/8/2021 6:47:27 PM

Subject: RE: nog meer uit een flacon

Received: Mon 2/8/2021 6:47:27 PM

Wereldprimeur??

Verzonden met BlackBerry Work

(www blackberry..com)

van:IEEE) EEN vis >
Datum: maandag 08 feb. 2021 6:42 PM

Aan:ECEEEE @minvws.ol>. [INIIESENEEECIN) -BESESN  minvws.ol>
Onderwerp: RE: nog meer uit een flacon

Ik kreeg net een mail dat RIVM akkoord is met de methode van Alide, en dat ze dat gaan bevestigen.

varIEEE) EEE inv.

Verzonden: maandag 8 februari 2021 15:37

ar: ICEARREN) EE iv i>; IEE) EEE iw i>

Onderwerp: RE: nog meer uit een flacon

Ik zou het ook eerder voorzichtigheid dan geheimzinnigheid noemen. Deze spuiten kun je niet inzetten bij Moderna, want daar

moet je 0,5 ml spuiten en bij BioNTech/Pfizer krijg je maar 0,3 ml ingespoten.
Wellicht wel interessant voor AstraZeneca....Geen idee hoeveel ml je van dat vaccin krijgt ingespoten. Stel dat dat ook 0,3 ml is,
dan zouden de speciale BioNTech/Pfizer spuiten ook voor AstraZeneca ingezet kunnen worden, waardoor je wellicht ook meer uit

deze flacons kunt krijgen.

van: SEES EERE© minvws.ni>
Verzonden: maandag 8 februari 2021 14:49

aan: IEEE) minvws.n!>;EEE minvws.nl>

Onderwerp: RE: nog meer uit een flacon

Is ook goed nieuws, maar dat kan omslaan in Waarom zijn er te weinig van dit soort spuiten? Terwijl dit natuurlijk echt niet te

voorzien was. Daarnaast denk ik ook om geen te hoge verwachtingen te wekken, het kan alleen met één soort flacons. En

misschien ook nog om het niet te veel aandacht te geven, voorje het weet heeft Pfizer het ingecalculeerd en wordt de totale

levering daardoor minder.

Al met al wel reden tot voorzichtigheid denk ik.

Van: JEEERl© minvws.nl>
Verzonden: maandag 8 februari 2021 14:45

Aan:ECTJEENe minvws.n>;IEE EER minvws n>
Onderwerp: FW: nog meer uit een flacon

Zie hieronder. Op zich toch gewedlig? Waarom dan zo geheimzinnig?

Van: JBEN e-rasmusmec.nl>

Verzonden: maandag 8 februari 2021 14:25

Aan: $.1.2¢ ) JERE @minvws.nl>
Onderwerp: RE: nog meer uit een flacon

Beste alleen reactie aan jou:

Is het ook, maar je hebt die speciale spuiten nodig. RIVM schijnt die besteld te hebben, maar de productie van die spuiten wordt nu

verhoogd (hier had men niet op gerekend). Kan dus even duren voordat dit landelijk ingezet kan worden. En dit kan alleen bij het

Pfizer vaccin met 0,3ml. De spuitjes zijn qua volume namelijk te klein voor de 0,5 ml van moderna.

Groet, [ERER]
Van:IEEE) <SERERe minus nl>
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Verzonden: maandag 8 februari 2021 14:23

5.1.2e < knmp.nl>;
CHERa) < minvws.nl>;

G alliade.nl>; [EEN < alliade.nl>

Onderwerp: RE: nog meer uit een flacon

Dat klinkt als goed nieuws....!

ver: EEN BEN oc r2smusmen>

Verzonden: maandag 8 februari 2021 14:21

Drivm.nl>;

Onderwerp: RE: nog meer uit een flacon

Beste

Dat klopt. Zo is het veilig optrekken.

Groet, ERFI

van:IEEE EEN minvws.oi>Verzonden: maandag 8 februari 2021 14:12

Aan: . a rvm.nl>; [EEE erasmusmec.nl>;
1 1. @rivm.nl>; 5.1.2 ol G minvws.n|>; [EE knmp.nl>; BEES

cc: i oA. a alliade.nl>; [EEN < alliade.nl>

Onderwerp: RE: nog meer uit een flacon

Dus, op die manier is het veilig als ik het goed begrijp?

Fim

knmp.nl>

@erasmusmc.nl’

minvws.ni>; REN
alliade.nl>;

Onderwerp: Re: nog meer uit een flacon

Beste allen,

lk heb de ziekenhuisapotheker van Alliade net gesproken.

Hij gebruikt de zero residual spuiten en kan daardoor 7 doses uit een flacon halen.

Hij maakt de flacons helemaal leeg, alvorens een nieuwe aan te prikken (conform draaiboek NVZA/KNMP en standpunt

IGJ). Daardoor kunnen er zelfs iets meer dan 7 spuiten gevuld worden. Dit is de werkwijze die aantal

ziekenhuisapotheken ook hanteren, alleen: lukt slechts met de speciale zero-residual spuit.

Overigens complimenten voor hoe hij het proces heeft geregeld en er continu bij betrokken is!

Dat heb ik hem ook meegegeven.

groet, 5.1.2e
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van: EEN ivm.nl>
Verzonden: maandag 8 februari 2021 11:44:37

ys ERE eresrsr. rv; IEEE si size J size | size Bsize
Onderwerp: RE: nog meer uit een flacon

Hai 2e en ik spreken elkaar om 17 uur. croet, [EXER]

Verzonden: maandag 8 februari 2021 07:52

Onderwerp: nog meer uit een flacon

Goedemorgen allen,

Ik werd vrijdag benaderd door de RvB van Aliade (in de cc). Aliade is een van de eerste twaalf zorgaanbieders in de langdurige
zorg die ging vaccineren. Dit was ook de zorgaanbieder die het lukte om op een goeie manier zeven spuiten uit een flacon te

halen. Nu is de melding dat het onder de juiste condities mogelijk is om zelf nog meer eruit te halen. Dat maakt natuurlijk
nieuwsgierig!

Bij de melding dat het lukte om zeven spuiten uit een flacon was de eerste reactie van : ‘Oei, hoe kan dat nou?’ en toen bleek

bij navraag dat ze dat op een goeie manier deden. Er werkt bij Aliade namelijk een apotheker die voorheen in de ziekenhuizen

heeft gewerkt en heel goed weet wat hij doet. Misschien is het goed dat er door de KNMP en het RIVM contact wordt opgenomen

met Aliade om dit na te vragen? Misschien heeft men een meevaller in beeld?

Alvast dank!

1.2e

Ministerie van VWS

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u niet de geadresseerde bent of dit bericht abusievelijk aan u is verzonden, wordt u

verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te verwijderen. Het RIVM aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard ook, die

verband houdt met risico's verbonden aan het elektronisch verzenden van berichten.

www.rivm.nl De zorg voor morgen begint vandaag
This message may contain information that is not intended for you. If you are not the addressee or if this message was sent to you by mistake, you are

requested to inform the sender and delete the message. RIVM accepts no liability for damage of any kind resulting from the risks inherent in the electronic

transmission of messages.

www.rivm.nl/en Committed to health and sustainability


